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2025. gada 27. februārī  Nr.5  

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.01 

 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs – Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs  

Protokolētāja – Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti:  

Andis Āboliņš 

Sandra Pētersone (iziet plkst. 09.39, pievienojas plkst. 09.41; iziet plkst. 11.04, pievienojas 

plkst. 11.10; iziet plkst. 14.39; pēc pārtraukuma plkst. 14.57 pievienojas plkst. 15.00; iziet 

plkst. 15.03, pievienojas plkst. 15.14; pēc pārtraukuma plkst. 16.36 pievienojas plkst. 16.40 ) 

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 10.20) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst. 11.41, pievienojas plkst. 11.43; iziet plkst. 11.53, pievienojas 

plkst. 11.58) 

Dainis Karols (pēc pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas plkst. 13.04; iziet plkst. 13.54, 

pievienojas plkst. 13.59; pēc pārtraukuma plkst. 14.57 pievienojas plkst. 15.01; iziet 

plkst. 16.02, pievienojas plkst. 16.18) 

Andra Grīvāne-Bārda (iziet plkst. 11.10, pievienojas plkst. 11.18; iziet plkst. 13.43, pievienojas 

plkst. 13.52; pēc pārtraukuma plkst. 16.36 pievienojas plkst. 16.40) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (Zoom videokonferenču platformā; nav redzams no  plkst. 09.15 līdz  

plkst. 09.19; nav redzams no  plkst. 09.31 līdz  plkst. 09.36;pēc pārtraukuma plkst. 10.20 

pievienojas plkst. 10.22; nav redzams no  plkst. 10.23 līdz  plkst. 10.27; nav redzams no  

plkst. 10.31 līdz  plkst. 10.32; nav redzams no  plkst. 10.43; pievienojas plkst. 11.18; pēc 

pārtraukuma  plkst. 13.00  pievienojas plkst. 13.04; iziet plkst. 14.03, pievienojas plkst. 14.36; 

iziet plkst. 15.17, pievienojas plkst. 15.21) 

Oļegs Solovjovs (pēc pārtraukuma plkst. 13.00 pievienojas plkst. 13.12; iziet plkst. 15.34, 

pievienojas plkst. 15.36) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 10.49 pievienojas plkst. 10.50; iziet plkst. 11.36; iziet plkst. 13.49 

pievienojas plkst. 13.56) 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 09.05, pievienojas plkst. 09.07; iziet plkst. 09.36, pievienojas 

plkst. 09.40) 

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā; pievienojas plkst. 11.35; nav redzams no 

plkst. 13.37 līdz plkst. 13.38; nav redzams no plkst. 14.31;  nav redzams no plkst. 15.26 līdz 

plkst. 15.29; nav redzams no plkst. 15.34 līdz plkst. 15.40; nav redzams no plkst. 15.50 līdz 

plkst. 15.53; aiziet plkst. 16.11) 

Aldis Pinkens  

Gundars Sebris (iziet plkst. 09.38, pievienojas plkst. 09.42; iziet plkst. 11.02, pievienojas 

plkst. 11.11; iziet plkst. 13.28, pievienojas plkst. 13.29; pēc pārtraukuma plkst. 14.57 

pievienojas plkst. 15.05 ) 

Ilva Norenberga (iziet plkst. 13.59; pēc pārtraukuma plkst. 14.57 pievienojas plkst. 15.02) 

Kalvis Kalniņš  

Andis Astrātovs (pievienojas plkst. 09.07; pēc pārtraukuma  plkst. 13.00  pievienojas 

plkst. 13.01;  iziet plkst. 13.32, pievienojas plkst. 13.33; iziet plkst. 14.36; pēc pārtraukuma 

plkst. 14.57 pievienojas plkst. 15.07) 

Ieva Brūna–Labāne (Zoom videokonferenču platformā; pievienojas plkst. 09.09; nav redzama 

no plkst. 09.17 līdz plkst. 09.18; nav redzama no plkst. 10.31 līdz plkst. 10.45; nav redzama no 

plkst. 10.46 līdz plkst. 10.50; nav redzama no plkst. 11.28 līdz plkst. 11.34, aiziet plkst. 11.58) 

Eva Kārkliņa  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors 

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

vadītāja 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Lelde Andersone – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību pārvaldības speciālists 

Daira Slavinska – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību uzraudzības vecākā speciāliste 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības daļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projektu vadītāja  

Signe Klismeta – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas projektu vadītāja  

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta Tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Raivis Jekums – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vides pārvaldības 

nodaļas vecākais meža speciālists  

Emīls Gulbis – Talsu novada Būvvaldes vadītājs 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 
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Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada izglītības pārvaldes vadītājs 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Elza Rozentāle – Talsu Kultūras centra direktore 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Valda Štrausa – Pūņu sākumskolas direktore  

Vēsma Neilande – Sabiles pamatskolas direktore 

Egils Alsbergs – Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks 

Aivis Vincevs – SIA “TALSU ŪDENS” valdes loceklis 

Gaitis Celms – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Anita Millere – Valdemārpils apvienības pārvaldes Rekreācijas speciāliste 

Rudīte Baļķīte – Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes “Kurzemīte” vadītāja  

Signeta Šveiduka – Laucienes pamatskolas direktore 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu apvienības pārvaldes vadītāja 

Juris Millers – izrādes “Emīla nedarbi” producents 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Slēgtā lemjošā daļa 

1. Par darba izpildes novērtējuma saskaņošanu. 

 Lemjošā daļa 

2. Par nolikuma “Speciālās ētikas komisijas nolikums” izdošanu un Speciālās ētikas 

komisijas locekļu iecelšanu amatā. 

3. Par grozījumiem Talsu novada Sociālā dienesta nolikumā. 

4. Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes mājās pakalpojumu bērniem un jauniešiem 

ar invaliditāti”. 

5. Par Sabiles pamatskolas nolikumu. 

6. Par Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes “Kurzemīte” attīstības plānu 2025. – 2028. 

gadam. 

7. Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs 

8. Par Pūņu sākumskolas likvidāciju. 

9. Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-23/197/PAKL par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu. 

10. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumu sniegšanu Talsu novadā. 

11. Par dalību projektu iesniegumu konkursā Valsts Zivju fonda pasākumā “Zivju resursu 

pavairošana un atražošana publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, kurās zvejas tiesības 

pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā arī privātajās 

upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana, vēžošana vai zemūdens medības” ar projektu “Zivju 

resursu pavairošana un atražošana Sasmakas ezerā Talsu novadā 2025. gadā”. 

12. Par projekta “Jaunaudžu retināšana Talsu novada mežos” izstrādi un iesniegšanu. 

13. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts jauniešu iniciatīvām 

Dundagas pagastā”. 

14. Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas Kalna dārza 

labiekārtošana”. 
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15. Par atbrīvojumu no telpu un stacionārā tehniskā aprīkojuma nomas maksas 

nodibinājumam “Latvijas Jaunatnes teātris”. 

16. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Madaras”, Strazdē, Strazdes pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai. 

17. Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora iecelšanu amatā. 

18. Par Rojas Jūras zvejniecības muzeja vadītāja iecelšanu amatā. 

 Informatīvā daļa 

19. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

20. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

A. Pinkens jautā, kādēļ sēdes slēgtajā daļā jāskata pirmais darba kārtības jautājums? 

Vai Domes lēmums pēc pieņemšanas būs publiski pieejams? Lūdz jurista skaidrojumu. 

A. Šturms atbild, ka lēmumprojektam pievienotie dokumenti satur ierobežotas 

pieejamības informāciju. Šobrīd nav vērtēts vai lēmums būs publiski pieejams.  

Plkst. 09.05 iziet M. Rozenbergs 

Starp A. Pinkenu, A. Šturmu un A. Āboliņu notiek diskusija par jautājuma iekļaušanu 

slēgtajā sēdes daļā un kādu informāciju satur lēmumprojekta pievienotie dokumenti.  

Plkst. 09.07 pievienojas I. Brūna-Labāne 

Plkst. 09.07 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 09.07 pievienojas M. Rozenbergs 

 

Slēgtā daļa 

1.§ 

 

[Tiek izskatīs sēdes slēgtās daļas jautājums] 

 

Plkst. 10.05 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.20 sēde turpinās 

 

2.§ 

Par nolikuma “Speciālās ētikas komisijas nolikums” izdošanu un Speciālās ētikas 

komisijas locekļu iecelšanu amatā 

A. Āboliņš. A. Pinkens, D. Karols, S. Pētersone, I. Norenberga, A. Šturms, A. Kalniņš, 

A. Stūrmanis 

 

A. Pinkens ziņo, ka saistībā ar domes deputātu iespējamo ētikas kodeksa pārkāpumu, 

sagatavots lēmumprojektu “Par nolikuma “Speciālas ētikas komisijas nolikums” izdošanu un  

Speciālās ētikas komisijas locekļu iecelšanu amatā. 2023. gada 30. augustā tika apstiprināts 

pašvaldības Ētikas kodekss, kur 14. punkts nosaka, ka dome izveido Ētikas komisiju deputātu, 

izpilddirektora un izpilddirektora vietnieku rīcības izvērtēšanai. Aicina deputātus ieteikt 

kandidātus Ētikas komisijas sastāvam, kuri nav saistīti ar pašvaldības administrāciju un nav 

pašvaldības darbinieki. Komisijas pienākumos jāizvērtē amatpersonu pārkāpumi un sniegt 

atzinumu Domei, kura pieņem lēmumu. Iesniegumu par  Ētikas kodeksa pārkāpumu var iesniegt 

jebkura persona, kas to saskatījusi. Sniedz skaidrojumu par Ētikas komisijas nolikuma 

punktiem. 

Plkst. 10.22 pievienojas A. Kalniņš 

No plkst. 10.23 līdz 10.27 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams A. Kalniņš 

No plkst. 10.31 līdz 10.32 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams A. Kalniņš 

No plkst. 10.31 līdz 10.45 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

D. Karols jautā, vai lēmums par disciplinārlietas ierosināšanu pret amatpersonu ir 

domes kompetence? 
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A. Pinkens atbild, ka domei tiesības uz šādu rīcību dod vairāki normatīvie akti, un 

Pašvaldību likums, kurš nosaka, ka dome drīkst lemt par jebkuru jautājumu. 

D. Karols jautā, vai ir komisijas priekšsēdētāju un locekļu kandidāti? Vai deputāti ir 

iesūtījuši informāciju? 

A. Pinkens atbild, cer, ka deputātiem kandidāti ir padomā, un ar priekšlikumiem kopīgi 

izdosies iebalsot komisijas sastāvā, tādejādi nodrošinot šīs komisijas esamību un darba 

uzsākšanu. 

Plkst. 10.43 nav redzams A. Kalniņš 

A. Āboliņš informē, ka no viņa puses kandidāti nebūs, jo uzrunātās personas nepiekrita 

darboties šādā komisijā. 

No plkst. 10.46 līdz 10.50 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

S. Pētersone jautā, kādēļ deputāti koleģiāli nevar vērtēt kolēģu rīcību? 

A. Pinkens atbild, gatavojot lēmumprojektu vērā tika ņemts spēkā esošais kodekss, 

kurš nosaka, ka domei šāda komisija jāizveido. 

A. Āboliņš informē, ka sistēmā “LIETVARIS” ievietoti priekšlikumi, ko iesniedza 

D. Karols. 

D. Karols jautā, vai pirms priekšlikumu izskatīšanas par lēmumprojektu nav 

nepieciešams iekļaut priekšlikumus par kandidātiem un komisijas sastāvu, lai lēmumprojekts 

būtu aizpildīts pilnīgi? 

A. Pinkens atbild, ka kandidāts, kas tika uzrunāts un piekrita darboties komisijā, pēc 

šobrīd sistēma ievietotajiem priekšlikumiem, kas mainītu nolikuma saturu, iespējams 

nevēlēsies darboties komisijā. 

D. Karols informē, ka no viņa puses kandidātu nebūs. 

Starp deputātiem notiek diskusija par komisijas kandidātiem. 

D. Karols informē, ja iesniegtie priekšlikumi traucē tikt līdz komisijas sastāvam, tad 

tos var izņemt laukā. 

D. Karols skaidro priekšlikuma būtību. 

Plkst. 11.02 iziet G. Sebris 

Plkst. 11.04 iziet S. Pētersone 

Jautājumus uzdod I. Norenberga, A. Pinkens. 

Plkst. 11.10 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 11.10 iziet  A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 11.11 pievienojas G. Sebris 

Starp D. Karolu un A. Pinkenu notiek diskusija par izteiktajiem priekšlikumiem. 

D. Karols informē, ka atsauc savus priekšlikumus. 

Plkst. 11.18 pievienojas A. Grīvāne -Bārda, A. Kalniņš 

A. Āboliņš jautā, Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības 

departamentam, vai var balsot par lēmumprojektu, ja nav aizpildīts 2. punkts [komisijas 

sastāvs]? 

S. Pētersones viedoklis, aicina šobrīd neatbalstīt sagatavoto lēmuma projektu un uz 

nākošo domes sēdi sagatavot, izsvērtu, visiem saprotamu un atbalstāmu nolikumu. Ētikas 

komisijas nolikums ir nepieciešams, jo deputātu un izpildvaras rīcības ir jāvērtē un mums jābūt 

spējīgiem izvērtēt savu kolēģu rīcību. 

No plkst. 11.28 līdz 11.34 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

A. Šturms skaidro, ka par lēmumprojektu var balsot, bet tam nebūtu nekāda jēga. Ja 

punktu nav iespējams piepildīt ar saturu, tad risinājums – izteikt priekšlikumu par punkta 

izslēgšanu. 

Plkst. 11.35 pievienojas G. Bērziņš 

 A. Pinkens informē, ka iesniedzis priekšlikumu, ka 2. punkts paredz noteiktu darbību.  

Priekšlikums: Izteikt lēmuma projekta 2.punktu sekojošā redakcijā: 2. uzdot domes 

priekšsēdētājam līdz 31.03.2025 noorganizēt Speciālās ētikas komisijas locekļu sastāva 

apstiprināšanu domē. Iesniedza Aldis Pinkens. 
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A. Āboliņš informē, ka šāda priekšlikuma izpildi nevar nodrošināt, jo cilvēki, kuri tika 

uzrunāti, nepiekrīt darboties šādā komisijā. 

A. Pinkens skaidro, ka ņemot vērā S. Pētersones viedokli ir iespēja komisiju izveidot 

ar deputātu līdzdalību, jo nav minēts, kas ir komisijas locekļi. 

Plkst. 11.36 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 11.40 iziet A. Stūrmanis 

Starp S. Pētersoni un A. Pinkenu notiek diskusija par komisijas izveidošanu. 

Plkst. 11.43 pievienojas A. Stūrmanis 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“PRET” -  

9 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Almants Kalniņš [balso paceļot roku]) 

“ATTURAS” -  3 (Gaidis Bērziņš, Ilva Norenberga, Andis Āboliņš) 

DOME NOLEMJ: 

Priekšlikums noraidīts. 

 

A. Kalniņa viedoklis, dotajā brīdī lēmumprojekts ir nepilnīgs, jo nav ieteikti komisijas 

locekļi, kas šo darbu veiks. Balsos “PRET”. 

A. Pinkena viedoklis, šobrīd saskata, ka ir vēlēšanās atlikt pārkāpuma izskatīšanas 

brīdi. Spēkā ir Ētikas kodekss, kas nosaka komisijas izveidošanu, ja nav vēlēšanās to ievērot, 

tad tas ir jāgroza. Aicina atbalstīt lēmumprojektu. 

D. Karola viedoklis, lēmumprojektu, kurā nav norādīti komisijas locekļu kandidāti 

nevar atbalstīt.  

A. Stūrmaņa viedoklis, lēmumprojektu neatbalstīs, jo pēc satura tas nav pilnīgs. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“PRET” -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“ATTURAS” -  
4 (Gaidis Bērziņš, Ilva Norenberga, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

DOME NOLEMJ: 
 

Noraidīt lēmuma projektu “Par nolikuma “Speciālās ētikas komisijas nolikums” izdošanu un 

Speciālās ētikas komisijas locekļu iecelšanu amatā”. 

 

Plkst. 11.58 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.00 sēde turpinās 

 

3.§ 

Par grozījumiem Talsu novada Sociālā dienesta nolikumā. 

A. Āboliņš, I. Kārklevalka, A. Pinkens, D. Tabulēvica 

 

Ziņo I. Kārklevalka, ka sagatavots lēmumprojekts “Par grozījumiem Talsu novada 

Sociālā dienesta nolikumā”. Normatīvais akts uz kura pamata sagatavots esošais nolikums 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

zaudējis juridisko spēku. Talsu novada pašvaldības domes 2024. gada 9. aprīļa lēmumā Nr.104 

“Par Talsu novada Bāriņtiesas, Talsu novada Sociālā dienesta un Talsu novada Izglītības 

pārvaldes amata kataloga apstiprināšanu” noteikts, ka Talsu novada Sociālajā dienestā ar 

2024. gada 1. jūniju tiek likvidēta vadītāja vietnieka amata vieta. Grozījumos iekļauts korekts 

normatīvais akts uz kura pamata tiek izdots nolikums. Nolikuma 17. punkts izteikts jaunā 

redakcijā, ka dienesta vadītāja prombūtnes laikā aizvieto struktūrvienības vadītājs, saskaņā ar 

pašvaldības izpilddirektora izdotu rīkojumu.  Nolikuma 20. punkts izteikts jaunā redakcijā, kas 

paredz, ka iestādes amatpersonu izdotos administratīvos aktus vai faktisko rīcību var apstrīdēt 

Talsu novada pašvaldības nolikuma noteiktajā kārtībā.  

Plkst. 13.01 pievienojas A. Astrātovs 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 13.04 pievienojas D. Karols, A. Kalniņš 

Starp deputātiem, I. Kārklevalku un D. Tabulēvicu notiek diskusija par nolikuma 

17. punktu. 

I. Kārklevalkas priekšlikums, dzēst 17. punktu, jo Valsts pārvaldes iekārtas likuma 

33. pants nosaka aizvietošanas kārtību. 

Deputātiem vienojoties tiks veikts redakcionāls labojums un nolikuma 17. punkts tiks 

svītrots. 

Plkst. 13.12 pievienojas O. Solovjovs 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš, Almants Kalniņš [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 24 “Par grozījumiem Talsu novada Sociālā dienesta nolikumā”. 

 

4.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes mājās pakalpojumu bērniem un jauniešiem 

ar invaliditāti” 

A. Āboliņš, A. Pinkens, I. Kārklevalka, J. Kļava 

 

A. Pinkens lūdz īsi informēt par sabiedrisko priekšlikumu saņemšanu. 

I. Kārklevalka skaidro, ka pēc Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komitejas sēdes[12.02.2025.]  līdz 26. februārim saistošie noteikumi bija ievietoti sabiedriskai 

apspriešanai, bet priekšlikumi netika saņemti. Pēc Finanšu komitejas sēdes [19.02.2025.] veikti 

redakcionāli labojumi 7.  un 9. punktā. 

Jautājumus uzdod J. Kļava. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

18 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 
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“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 25 “Par saistošajiem noteikumiem “Par aprūpes mājās pakalpojumu 

bērniem un jauniešiem ar invaliditāti””. 

 

5.§ 

Par Sabiles pamatskolas nolikumu 

A. Āboliņš, U. Katlaps, A. Pinkens, D. Tabulēvica 

 

A. Pinkens jautā, kāda ir kārtība iekšējo normatīvo aktu izdošanā? 

U. Katlaps atbild, ka dome apstiprinot nolikumu nosaka, ka iekšējos normatīvos aktus 

izdod pati iestāde.  

A. Pinkena viedoklis, ja kārtība paredz, ka iekšējos normatīvos aktus nesaskaņo 

izpilddirektors, tad tas jāiekļauj nolikumā. 

Plkst. 13.28 iziet G. Sebris 

Plkst. 13.29 pievienojas G. Sebris 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 13.32 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 13.33 pievienojas A. Astrātovs 

No plkst. 13.37 līdz 13.38 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Bērziņš 

Starp deputātiem, U. Katlapu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par nolikuma 

31. punktu kurš nosaka, ka iestādes izdotos administratīvos aktus vai faktisko rīcību 

privātpersona var apstrīdēt Administratīvā procesa likumā noteiktajā kārtībā. 

Plkst. 13.43 iziet A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 13.49 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 13.52 pievienojas A. Grīvāne-Bārda 

Plkst. 13.54 iziet D. Karols 

Plkst. 13.56 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 13.59 pievienojas D. Karols 

Plkst. 13.59 iziet I. Norenberga 

Deputātiem vienojoties nolikuma 31. punktā tiek veikts redakcionāls labojums. 

Nolikuma 31. punkta jaunā redakcija: Iestādes darbinieka lēmumu vai faktisko rīcību var 

apstrīdēt iestādes vadītājam. Iestādes izdotos administratīvos aktus vai faktisko rīcību 

privātpersona var apstrīdēt dibinātājam. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš, Almants Kalniņš [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 26 “Par Sabiles pamatskolas nolikumu”. 

 

6.§ 

Par Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes “Kurzemīte” attīstības plānu  

2025. – 2028. gadam 
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A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 27 “Par Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes “Kurzemīte” attīstības 

plānu 2025. – 2028. gadam”. 

 

7.§ 

Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs 

A. Āboliņš, U. Katlaps 

 

Ziņo U. Katlaps, sagatavots lēmumprojekts “Par izglītojamo izmaksām Talsu novada 

pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs”. Lēmumprojekts tiek skatīts divreiz gadā, kalendārā 

gada sākumā un pēc 1. septembri. Lēmumprojekts paredz apstiprināt summu, kādas izmaksas 

ir vienā izglītības iestādē, pirmsskolā vai skolā, kuru pēc tam izmanto savstarpējo norēķinu 

veikšanai ar citām pašvaldībām, par bērniem, kuri mācās Talsu novada pašvaldības izglītības 

iestādēs. Aprēķins tiek veikts, ņemot vērā bērnu skaitu uz 1. janvāri un naudas plūsmu 

iepriekšējā kalendārajā gadā. Sagatavotais lēmumprojekts paredz apstiprināt izglītojamo 

izmaksas Talsu novada pašvaldības dibinātajās izglītības iestādēs no 1. janvāra līdz 

31. augustam saskaņā ar pirmo pielikumu. Otrā pielikumā norādīta summa, kas attiecas uz 

privātajām izglītības iestādēm, Talsu Kristīgo vidusskolu, kur summa tiek apstiprināta, ņemot 

vērā zemākās izmaksas Talsu pilsētas izglītības iestādēs, neiekļaujot iekšā līdzfinansējuma 

summu 1.-4. klašu bērnu ēdināšanu.  

Plkst. 14.03 iziet A. Kalniņš 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra 

Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, 

Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 28 “Par izglītojamo izmaksām Talsu novada pašvaldības dibinātajās 

izglītības iestādēs”. 

 

8.§ 

Par Pūņu sākumskolas likvidāciju 
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A. Āboliņš, U. Katlaps, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Pinkens, B. Barone-Vanaga 

 

Ziņo U. Katlaps, ka sagatavots lēmumprojekts “Par Pūņu sākumskolas likvidāciju” 

saistībā bērnu skaitu 1.-3. klasei. Šobrīd sākumskolu apmeklē 14 bērni no 1.-3. klasei, nākamajā 

gadā plānots, ka 1. klasē mācības var uzsākt divi līdz trīs bērni. Lielākais klases piepildījums 

var būt vidēji četri līdz seši bērni, kas nav labi skolēnu mācību kvalitātei skatoties no 

socializēšanās prasmēm. Talsu novada izglītības nozares attīstības stratēģija nosaka, ja bērnu 

skaits 1.-3. klašu posmā ir zem 15 bērniem un kopējais izglītojamo skaits ir mazāk par 50, 

ieskaitot pirmsskolas izglītības iestādi, tad izskata iespēju reorganizēt vai veidot vienu iestādi 

ar tuvāk esošo vispārizglītojošo izglītības iestādi. Lēmumprojekts paredz veikt iestādes 

likvidācijas procesu saglabājot pirmsskolas programmu īstenošanas vietu Pūņās, to pievienojot 

Pastendes pirmsskolas izglītības iestādei “Ķipars” vai citai pirmsskolas izglītības iestādei. 

Pievienošana Pastendes pirmsskolas izglītības iestādei “Ķipars” izvēlēta tādēļ, ka Talsu novada 

pašvaldība izveidojusi pagastu apvienības, kur Ģibuļu pagastu apvienībā iekļauti Ģibuļu 

pagasts un Valgales pagasts, līdz ar to pirmsskolas izglītības iestādes tiek apvienotas vienas 

pagasta apvienības ietvaros. Lēmumprojekts paredz ar 2025. gada 1. septembri likvidēt Pūņu 

sākumskolu saglabājot pirmsskolas izglītības programmu īstenošanas vietu Pūņās un nodot 

pirmsskolas izglītības programmas īstenošanas uzdevumu veikšanu Pastendes pirmsskolas 

izglītības iestādei “Ķipars”. Likvidācijas procesu pabeigt ne vēlāk, kā līdz 31. augustam. Talsu 

novada Izglītības pārvalde 10 darbdienu laikā sagatavo un iesniedz nepieciešamo 

dokumentāciju Izglītības ministrijā saskaņojuma saņemšanai. Uzdot Talsu novada 

izpilddirektoram ar rīkojumu līdz 2025. gada 1. aprīlim noteikt iestādes likvidācijas procesu 

organizācijas kārtību un atbildīgās personas. 

O. Solovjovs jautā, vai netika izskatīta iespēja pievienot Valdemārpils izglītības 

iestādei, jo tā atrodas tuvāk? 

U. Katlaps atbild, ka Valdemārpils attāluma ziņā ir tuvāk, bet problēmas sagādā 

transporta kustība.  

L. Pīlēģis jautā, vai ir izpētīta iespēja, kā nokļūt uz Talsu pilsētas izglītības iestādēm? 

U. Katlaps atbild, šobrīd  4.-9. klašu bērni no Pūņām dodas gan uz Dundagu, gan 

Talsiem.  Notika tikšanās ar iedzīvotājiem un pārrunāja sabiedriskā transporta iespējas. Šobrīd 

autobusi kursē gar visām Talsu pilsētas skolām. Ja būs nepieciešams, tiks risināts jautājums par 

transporta kustību saistībā ar profesionālo ievirzi. 

A. Pinkens jautā, kādēļ izglītības iestāde tiek pievienota tieši Pastendes pirmsskolas 

izglītības iestādei “Ķipars”? Vai ar iestāžu vadītājiem tika pārrunāts labākais risinājums? 

U. Ktlaps atbild, ka pārrunājot ar Ģibuļu pagasta pārvaldi, nonāca pie secinājuma ka, 

ja ir izveidota šāda pagastu apvienība, tad gan ārējās, gan iekšējās teritorijas uzturēšana vienā 

pagasta pārvaldē notiktu pēc vienas sistēmas. 

B. Barone-Vanaga sniedz savu skaidrojumu. 

A. Pinkens jautā, vai Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes “Ķipars” vadītāju šāds 

process apmierina? Vai nav iebildumi? 

U. Katlaps atbild, ka sarunas notikušas un iebildumi nav izteikti. 

Plkst. 14.31 nav redzams G. Bērziņš 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

Plkst. 14.36 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 14.36 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 14.39 iziet S. Pētersone 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu  

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
14 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis 
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Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 29 “Par Pūņu sākumskolas likvidāciju”. 

 

Plkst. 14.42 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 14.57 sēde turpinās 

9.§ 

Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-23/197/PAKL par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu 

A. Āboliņš, L. Andersone, A. Pinkens, A. Vincevs, L. Pīlēģis 

 

L. Andersone ziņo, ka lēmumprojekts papildināts saistībā ar 26.02.2025. saņemto 

Centrālās finanšu un līgumu aģentūras norādi, ka nepieciešams precizēt līguma 1.1. punkts. 

Papildināta vienošanās ar nepieciešamo 1.1. punkta jauno redakciju. 

A. Pinkens lūdz skaidrojumu par izmaiņām. 

Plkst.15.00 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 15.01 pievienojas D. Karols 

A. Vincevs atbild, ka pēc būtības līguma punkts nemainās. Tika veikti tehniski 

labojumi un mainīti definējumi atbilstoši Ūdenssaimniecības pakalpojumu likumam. 

Plkst. 15.02 pievienojas I. Norenberga 

Plkst. 15.03 iziet S. Pētersone 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 30 “Par grozījumiem 2022. gada 6. maija līgumā Nr. TNPCA/22/9-

23/197/PAKL par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu”. 

 

Plkst. 15.04 pievienojas G. Sebris 

L. Pīlēģis jautā, vai pašvaldībai attiecībā uz notekūdeņu kanalizācijas sistēmas 

remontdarbiem ir nepieciešams ārpakalpojums? 

A. Vincevs atbild, ka šis jautājums šobrīd tiek pārrunāts un risināts.  

Plkst. 15.07 pievienojas A. Astrātovs 

 

10.§ 

Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumu sniegšanu Talsu novadā 

A. Āboliņš, D. Slavinska, L. Pīlēģis, A. Pinkens, V. Bārda, G. Celms  

 

D. Slavinska ziņo, ka Pašvaldību likuma 4. pantā ir noteikta autonomā funkcija 

organizēt iedzīvotājiem sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus neatkarīgi no tā kā 

īpašumā atrodas dzīvojamais fonds. Atbilstoši Atkritumu apsaimniekošanas likuma 8. pantā 
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noteiktajam, pašvaldība savā administratīvajā teritorijā atbilstoši pašvaldības saistošajiem 

noteikumiem par sadzīves atkritumu apsaimniekošanu, ievērojot atkritumu apsaimniekošanas 

valsts plānu un reģionālos plānus, organizē visu sadzīves atkritumu, tai skaitā sadzīvē radušos 

bīstamo atkritumu un mājsaimniecībā radīto būvniecības atkritumu apsaimniekošanu. 

Atkritumu apsaimniekošanas likuma 18. pantā pašvaldībām ir noteikts pienākums izvēlēties 

atkritumu apsaimniekotāju, kurš veiks sadzīves atkritumu un mājsaimniecībā radīto 

būvniecības atkritumu savākšanu, pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu un uzglabāšanu 

attiecīgajā sadzīves atkritumu apsaimniekošanas zonā. Pamatojoties uz 2018. gada 31. janvārī 

noslēgto līgumu, Talsu novada administratīvajā teritorijā sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

pakalpojumus sniedz SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA””. Līguma 

darbības termiņš noteikts līdz 2025. gada 26. martam. 2025. gada 20. janvārī SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” ir iesniegusi iesniegumu, kurā ir izteikusi lūgumu 

noslēgt jaunu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas līgumu un apliecinājusi gatavību – 

turpmāko septiņu gadu laikā attīstīt atkritumu apsaimniekošanas sistēmu atbilstoši 

Ziemeļkurzemes reģionālajam atkritumu apsaimniekošanas plānam veicot investīcijas Talsu 

novada sadzīves atkritumu apsaimniekošanas infrastruktūrā. Nododot atkritumu 

apsaimniekošanas pakalpojumu SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA””, 

pašvaldībai ir vairāki ieguvumi. Pašvaldība saglabā pilnīgu kontroli pār pakalpojumu kvalitāti, 

tarifiem un ilgtermiņa attīstību, kas ļauj nodrošināt stabilitāti un iedzīvotāju interešu ievērošanu. 

Šāds risinājums garantē lielāku caurskatāmību, jo pašvaldība tieši uzrauga SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” darbību un nepieļauj nepamatotu izmaksu 

pieaugumu vai negodprātīgu rīcību. Pašvaldība var mērķtiecīgi plānot investīcijas 

infrastruktūrā un ilgtspējīgas attīstības pasākumos, nepakļaujot šo procesu privātā sektora 

prioritātēm. Ņemot vērā uzņēmuma esošos cilvēkresursus, materiāltehnisko bāzi, zināšanas un 

izpratni par normatīvo regulējumu, SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” 

spēj nodrošināt efektīvu un ilgtspējīgu atkritumu apsaimniekošanu Talsu novadā. 

Salīdzinājumā ar privātā sektora uzņēmumiem, sabiedrībai ir priekšrocības, jo tā ir cieši saistīta 

ar pašvaldību un tās prioritātēm, kas ļauj nodrošināt ilgtermiņa plānošanu un atbilstību 

sabiedrības interesēm. Ņemot vērā minēto lūdz noteikt, ka sadzīves atkritumu un 

mājsaimniecībās radīto būvniecības atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumus Talsu novada 

administratīvajā teritorijā nodrošina SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība 

“PIEJŪRA””. Slēgt līgumu ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” par 

sadzīves atkritumu un mājsaimniecībās radīto būvniecības atkritumu apsaimniekošanu Talsu 

novada teritorijā, nosakot līguma darbības termiņu līdz 2031. gada 31. maijam.   

Plkst. 15.14 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 15.17 iziet A. Kalniņš 

L. Pīlēģis lūdz skaidrot, kas ir mājsaimniecībā radītie būvniecības atkritumi, ko drīkst 

ievietot nešķiroto atkritumu konteinerā. 

D. Slavinska sniedz skaidrojumu. 

Plkst. 15.21 pievienojas A. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, vai mājsaimniecībā radītos būvniecības atkritumus paši tranportētu 

uz poligonu ir nepieciešama  atkritumu pārvadāšanas atļauja? 

V. Bārda atbild, ka mājsaimniecībā radītos būvniecības atkritumus samērīgā apjomā 

ar piekabi, vai atbilstošu transportu drīkst vest uz poligonu bez licences. 

A. Pinkens jautā, vai uz šo pakalpojuma sniegšanu var pretendēt arī citi pakalpojuma 

sniedzēji? 

V. Bārda atbild, jā. Jebkurš būvnieks vai pakalpojuma sniedzējs, kuram ir licence. 

 No plkst. 15.26 līdz 15.29 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Bērziņš 
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G. Celms skaidro, ka mājsaimniecībā radītie būvniecības atkritumi, ko drīkst ievietot 

nešķiroto atkritumu konteinerā ir  maza izmēra atkritumi, kas jāvērtē pēc izcelsmes un apjoma.  

No plkst. 15.34 līdz 15.40 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Bērziņš 

Plkst. 15.34 iziet O. Solovjovs 

Plkst. 15.36 pievienojas O. Solovjovs 

Starp A. Pinkenu, D. Slavinsku un G. Celmu notiek diskusija par atkritumu maksas 

noteikšanu. 

D. Slavinska skaidro, ja mājsaimniecībā radušies būvniecības atkritumi lielā apjomā 

un tos nevar utilizēt kā nešķirotos atkritumu, tad nepieciešams atsevišķs līgums.  Ja apjoms ir 

pavisam neliels, tos var ievietot nešķiroto sadzīves atkritumu konteinerā bez atsevišķa līguma. 

No plkst. 15.50 līdz 15.53 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams G. Bērziņš 

Plkst. 16.02 iziet D. Karols 

A. Pinkens jautā, kādi būtu riski, ja ar šādu līguma projektu izsludinātu publisko 

iepirkumu. 

D. Slavinska sniedz skaidrojumu.  

Plkst. 16.11 nav redzams G. Bērziņš 

Notiek diskusija par tarifa biežuma pārskatīšanu. 

A. Pinkena viedoklis, pieļaujot situāciju, ka šī līguma slēgšana varētu būt labākais 

risinājums pašvaldībai nedod pārliecību, ka, ja tiktu izsludināts publiskais iepirkums situācija 

pasliktinātos. Iespējams iepirkumu rezultātā pakalpojuma sniedzējs varētu piedāvāt izdevīgāku 

piedāvājumu. Lēmumprojektu neatbalstīs. 

Plkst. 16.18 pievienojas D. Karols 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

11 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  4 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 31 “Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas pakalpojumu sniegšanu 

Talsu novadā”. 

 

Plkst. 16.21 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 16.36 sēde turpinās 

 

11.§ 

Par dalību projektu iesniegumu konkursā Valsts Zivju fonda pasākumā “Zivju resursu 

pavairošana un atražošana publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, kurās zvejas tiesības 

pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā arī privātajās 

upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana, vēžošana vai zemūdens medības” ar projektu 

“Zivju resursu pavairošana un atražošana Sasmakas ezerā Talsu novadā 2025. gadā” 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
14 (Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 
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Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš, Andis Astrātovs [balso paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 32 “Par dalību projektu iesniegumu konkursā Valsts Zivju fonda 

pasākumā “Zivju resursu pavairošana un atražošana publiskajās ūdenstilpēs un ūdenstilpēs, 

kurās zvejas tiesības pieder valstij, citās ūdenstilpēs, kas ir valsts vai pašvaldību īpašumā, kā 

arī privātajās upēs, kurās ir atļauta makšķerēšana, vēžošana vai zemūdens medības” ar 

projektu “Zivju resursu pavairošana un atražošana Sasmakas ezerā Talsu novadā 2025. 

gadā””. 

 

12.§ 

Par projekta “Jaunaudžu retināšana Talsu novada mežos” izstrādi un iesniegšanu 

A. Āboliņš 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andis Astrātovs, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 33 “Par projekta “Jaunaudžu retināšana Talsu novada mežos” izstrādi 

un iesniegšanu”. 

 

13.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts jauniešu iniciatīvām 

Dundagas pagastā” 

A. Āboliņš 

 

Plkst. 16.40 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 16.40 pievienojas A. Grīvāne-Bārda 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
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Pieņemt lēmumu Nr. 34 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Atbalsts 

jauniešu iniciatīvām Dundagas pagastā””. 

 

14.§ 

Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas Kalna dārza 

labiekārtošana” 

A. Āboliņš, J. Kļava 

 

Jautājumu uzdod J. Kļava. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 35 “Par piedalīšanos ELFLA projektu konkursā ar projektu “Dundagas 

Kalna dārza labiekārtošana””. 

 

15.§ 

Par atbrīvojumu no telpu un stacionārā tehniskā aprīkojuma nomas maksas 

nodibinājumam “Latvijas Jaunatnes teātris” 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, E. Rozentāle, D. Tabulēvica, I. Norenberga, J. Millers, S. Pētersone, 

A. Pinkens, A. Šturms, U. Katlaps, S. Kassaliete 

 

L. Pīlēģis jautā, vai šis ir bezmaksas pasākums? 

E. Rozentāle atbild, nē, pasākumam nepieciešamas ieejas biļetes. 

D. Tabulēvica sniedz skaidrojumu par biļešu izmaksām un informē, ka lēmumprojektā 

nepieciešams veikt labojumus. 

Jautājumus uzdod I. Norenberga. 

J. Millers sniedz skaidrojumu par izrādes norisi un biļešu cenām. Skaidro kādēļ 

nepieciešams atbrīvot no telpu un aprīkojuma nomas maksas. 

S. Pētersone jautā, kāda ir kopējā summa no kuras paredzēts atbrīvot? 

E. Rozentāle atbild, kopējās summa par 8 stundām ir 480 EUR. 

L. Pīlēģa viedoklis, lai par lēmumprojektu var pieņemt lēmumu tajā nepieciešams 

veikt labojumus. 

A. Pinkens lūdz, sagatavot lēmumprojektu atbilstoši “Publiskas personas finanšu 

līdzekļu un mantas izšķērdēšanas novēršanas likumam”. 

 

Plkst. 17.00 tiek izsludināts sēde pārtraukums līdz 03.02.2025. plkst. 15.00 

Sēde turpinās 

 

2025. gada 3. martā    

 

Sēde sasaukta plkst. 15.00 

Sēdi atklāj plkst. 15.01 
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Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs – Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs  

Protokolētāja – Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:  

Andis Āboliņš 

Sandra Pētersone (aiziet plkst. 15.54) 

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 15.14; iziet plkst. 15.54, pievienojas plkst. 16.06) 

Ainis Stūrmanis (Zoom videokonferenču platformā; aiziet plkst. 15.58) 

Dainis Karols (Zoom videokonferenču platformā; pievienojas plkst. 15.25; nav redzams no 

plkst. 15.26 līdz plkst.15.28; nav redzams no plkst. 15.29 līdz plkst. 15.34; nav redzams no 

plkst. 15.36) 

Andra Grīvāne-Bārda (aiziet plkst. 15.51) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (aiziet plkst. 17.02) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 15.50 pievienojas plkst. 15.51) 

Māris Rozenbergs  

Aldis Pinkens  

Ilva Norenberga (iziet plkst. 13.59; pēc pārtraukuma plkst. 14.57 pievienojas plkst. 15.02) 

Kalvis Kalniņš (Zoom videokonferenču platformā; pievienojas plkst. 15.10; nav redzams no 

plkst. 16.04 līdz plkst. 16.08; nav redzams no plkst. 16.16 līdz plkst. 16.17; nav redzams no 

plkst. 16.21) 

Andis Astrātovs (iziet plkst. 15.17, pievienojas plkst. 15.19; aiziet plkst. 15.52) 

Ieva Brūna–Labāne (Zoom videokonferenču platformā; nav redzama no plkst. 15.16 līdz 

plkst. 15.20; nav redzama no plkst. 15.34 līdz plkst. 15.35; nav redzama no plkst. 15.51) 

Eva Kārkliņa  

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: 

Oļegs Solovjovs  

Gaidis Bērziņš  

Gundars Sebris  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors 

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības daļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projektu vadītāja  

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Inga Romaško – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 
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Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada izglītības pārvaldes vadītājs 

Elza Rozentāle – Talsu Kultūras centra direktore 

Jānis Rožlapa – Bērnu un jauniešu centra direktora amata kandidāts 

Solveiga Kassaliete – Lībagu sākumskolas direktore 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

A. Āboliņš informē, ka tiek skatīts 15. darba kārtības jautājums un lēmumprojekts 

sagatavots jaunā redakcijā. 

A. Šturms informē par lēmumprojektā veiktajām izmaiņām. 

A. Pinkens jautā, vai visas iestādes noslēgušas pakalpojuma līgumu ar komersantu par 

izrādes nodrošināšanu? 

A. Šturms atbild, ka šobrīd nevar līdz galam saprast kādēļ nodibinājums vērsās 

pašvaldībā ar lūgumu nodrošināt pašvaldības mantas bezatlīdzības lietošanu, lai īstenotu izrādi, 

bet minētajā līgumā norādīts, ka izrādi nodrošina SIA “Global Technology Group”.  

J. Millers skaidro kādēl līgums tiek slēgts ar SIA “Global Technology Group”. 

Plkst. 15.10 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 15.14 pievienojas A. Grūbe  

A. Pinkens jautā, kādēļ līgums tika slēgts tikai ar vienu skolu un kādēļ līgumā minēts, 

ka pašvaldība finansē 400 EUR no budžeta? 

S. Pētersone informē, ka tas  ir valsts finansējums, kas tiek piešķirts bērnam  “Latvijas 

skolas somas” projekta ietvaros. 

U. Katlaps skaidro, ka Lībagu sākumskolai noslēgts līgums, jo iespējams tā ir vienīgā 

skola, kura ir izvēlējusies, kā kultūras pasākumu apmeklēt šo pasākumu. Pārējās skolas no  

“Latvijas skolas somas” piedāvātā kataloga iespējams izvēlējušās citus pasākumus. 

No plkst. 15.16 līdz 15.20 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

Plkst. 15.17 iziet A. Astrātovs 

Plkst. 15.19 pievienojas A. Astrātovs 

A. Pinkens jautā, vai ir korekti slēgt vienlaicīgi līgumu par izrādi ar divām juridiskām 

personām – SIA “Global Technology Group” un sabiedriskā labuma organizāciju? 

A. Šturms atbild, ka tekstuāli problēma ir, jo nav skaidrs kas īsti nodrošina izrādi. 

J. Millers skaidro, ka sabiedriskā labuma statusa organizācija nedrīkst nodarboties ar 

komercdarbību. “LATVIJAS JAUNATNES TEĀTRIS” veido saturu, kuru tālāk organizē 

juridiska persona, kurai nav sabiedriskā labuma statuss. 

A. Šturms skaidro, ja izrādi rīko nodibinājums un SIA “Global Technology Group” 

organizē tikai biļešu tirdzniecību, tad problēmām nevajag būt. 

S. Kassalietes viedoklis, ja pirms līguma parakstīšanas būtu zinājusi, ka būs vajadzīgs 

domes lēmums, līgumu nebūtu parakstījusi. Skola ir gatava atteikties no šī pasākuma un 

izvēlēties citu “Latvijas skolas somas”  piedāvāto pasākumu. 

 

Plkst. 15.25 pievienojas D. Karols 

  

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  
15 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 
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Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Sandra Pētersone) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 36 “Par atbrīvojumu no telpu un stacionārā tehniskā aprīkojuma nomas 

maksas nodibinājumam “Latvijas Jaunatnes teātris””. 

 

Plkst. 15.26 nav redzams D. Karols 

 

16.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Madaras”, Strazdē, Strazdes pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

A. Āboliņš, A. Šturms, A. Pinkens 

 

A. Šturms ziņo, ka Talsu novada pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu nodot 

atsavināšanai pašvaldībai piederošo dzīvokļa īpašumu Nr. 2, “Madaras”, Strazdē, Strazdes 

pagastā, Talsu novadā. Personai ir tiesības ierosināt dzīvokļa atsavināšanu, ja ir noteikta 

dzīvokļa vērtība likumā noteiktajā kārtībā. Talsu novada Dzīvokļu komisija konstatējusi, ka 

iesniedzējs ir tiesīgs atsavināt īpašumu, jo iesniedzējam nav sniegta palīdzība dzīvokļu 

jautājumu risināšanā saskaņā ar likumu “Par palīdzību dzīvokļu jautājumu risināšanā”. Līdz ar 

to uzskatāms, ka iesniedzējs ir tiesīgs ierosināt īpašuma atsavināšanu un tam ir pirmpirkuma 

tiesības gadījumā, ja pašvaldība lemj par īpašuma nodošanu atsavināšanai. Lēmumprojekts 

paredz noteikt  īpašuma cenu 9500,00 EUR. Īpašums tiek atsavināts ar atlikto maksājumu līdz 

18 mēnešiem. Centrālā pārvalde rakstveidā piedāvā iesniedzējam izmantot pirmpirkuma 

tiesības viena mēneša laikā no piedāvājuma saņemšanas dienas. Ja iesniedzējs nesniedz atbildi 

piedāvājumā noteiktajā termiņā vai atsakās pirkt īpašumu, šis lēmums zaudē spēku. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

Plkst. 15.28 pievienojas D. Karols 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 37 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 2, “Madaras”, Strazdē, Strazdes pagastā, 

Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

Plkst. 15.29 nav redzams D. Karols 

 

17.§ 

Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, L. Rollande, J. Kļava, J. Rožlapa 

 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

L. Rollande ziņo, ka Talsu novada pašvaldība 2024. gada 3. decembrī tika izsludināts 

konkurss uz Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora amatu. Pieteicās seši pretendenti. 

Saskaņā ar pretendentu atlases komisijas lēmumu, Jānis Rožlapa tika ieteikts Talsu novada 

Bērnu un jauniešu centra direktora amatam. Lūdzu lemt par Jāņa Rožlapas iecelšanu amatā ar 

2025. gada 5. martu. 

J. Kļava jautā, kāds ir jūsu [Jāņa Rožlapas] redzējums un plāni attiecībā uz amata 

vietu? 

J. Rožlapa atbild, ka iepriekšējā vadītāja ielikusi ļoti stipru pamatu gan interešu 

izglītībā, gan ar jauniešu centra infrastruktūru saistītajiem jautājumiem. Šobrīd neformālajā 

izglītībā vēlas pilnveidot STEM jomas interešu izglītības grupas un lielāku uzsvaru likt uz 

jauniešu līdzdalību sadarbībā ar pašvaldību.  

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

No plkst. 15.34 līdz 15.35 Zoom tiešsaistes platformā nav redzama I. Brūna-Labāne 

Plkst. 15.35 pievienojas D. Karols 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis 

Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 38 “Par Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora iecelšanu 

amatā”. 

 

Plkst. 15.36 aiziet D. Karols 

 

18.§ 

Par Rojas Jūras zvejniecības muzeja vadītāja iecelšanu amatā 

A. Āboliņš, L. Rollande, J. Kļava, E. Kārkliņa, S. Pētersone, A. Stūrmanis, A. Kalniņš 

 

L. Rollande ziņo, ka Talsu novada pašvaldība 2025. gada 8. janvārī tika izsludināts 

konkurss uz Rojas Jūras zvejniecības muzeja vadītāja amatu. Pieteicās trīs pretendenti. Saskaņā 

ar pretendentu atlases komisijas lēmumu, Eva Kārkliņa tika ieteikta Rojas Jūras zvejniecības 

muzeja vadītāja amatam. Lūdzu lemts par Evas Kārkliņas iecelšanu amatā ar 2025. gada 

5. martu. 

J. Kļava jautā Evai Kārkliņai, kādas ir gaidāmās pārmaiņas stājoties šajā amatā? 

E. Kārkliņa atbild, ka tiks risināts jautājums par Kaltenes kluba ēkas attīstību, 

Valdemāra istabu un Ģipkas baznīcas izstāžu vietu.  Jāpārskata attīstības plānošanas dokumenti 

un stratēģija, jo mainījies finansiālais nodrošinājums. Jāizvērtē kas ir aktualizējams un no kā 

jāatsakās. Jāturpina darbs ar projektiem, kur ir iespēja piesaistīt finansējumu  muzeja attīstībai. 

S. Pētersone jautā, vai ir domāts par muzeja saturisko sadaļu? 

E. Kārkliņa atbild, ka vairāk jāuztver kā muzejs un mazāk jāatsakās no konkurēšanas 

ar dažādiem kultūras pasākumiem. Jāturpina darbs pie vēsturisko vērtību apstrādāšanas un 

sistematizēšanas. 

A. Stūrmaņa viedoklis, šai amata vietai atbilstošs kandidāts ir vietējais iedzīvotājs. 

Nav šaubu par E. Kārkliņas spējām vadīt šo iestādi. Lēmumprojektu atbalstīs. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Kalniņa viedoklis, cer, ka Rojas Jūras zvejniecības muzejā notiks pārmaiņas uz labo 

pusi, lēmumprojektu atbalstīs. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

14 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Eva Kārkliņa) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 39 “Par Rojas Jūras zvejniecības muzeja vadītāja iecelšanu amatā”. 

 

L. Rollande informē, ka izpilddirektora un izpilddirektora vietnieku atalgojums pēc 

darba izpildes novērtējuma mainījās. 

Plkst. 15.50 iziet L. Pīlēģis 

Starp A. Pinkenu un L. Rollandi notiek diskusija par darba samaksas izmaiņām pēc 

darba izpildes novērtējuma.  

Plkst. 15.51 aiziet I. Brūna-Labāne 

Plkst. 15.51 aiziet D. Karols 

Plkst. 15.51 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 15.52 aiziet A. Astrātovs 

L. Rollande skaidro, ka algas izmaiņas bija visiem darbiniekiem, kuriem tika noteikts 

pārbaudes laiks un 1. mēnešalgas pakāpe. Pēc pārbaudes laika beigām tika pārskatītas algas.  

Plkst. 15.54 aiziet S. Pētersone 

Plkst. 15.54 iziet A. Grūbe 

A. Pinkens jautā, kurš normatīvais akts nosaka, ka darbiniekiem, kuriem ir noteikts 

pārbaudes laiks atalgojums var mainīties uz augšu, bet kuriem ir ikgadējais vērtējums, tiem nē?  

A. Šturms skaidro, ka saskaņā ar likumu un iekšējiem noteikumiem, mēnešalgai 

jāmainās uzreiz pēc novērtējuma spēkā stāšanās. Lai varētu sniegt detalizētāku skaidrojumu, 

jautājumu nepieciešams skatīt dziļāk. 

Plkst. 15.58 aiziet A. Stūrmanis 

A. Pinkens, lūdz juristam šo jautājumu izpētīt rūpīgāk un sniegt atbildi. 

 

Informatīvā daļa 

19.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

A. Āboliņš, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

 

A. Āboliņš iepazīstina ar ziņojumu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu februārī. Min, ka bijušas vairākas sarunas par iespēju piesaistīt jaunus uzņēmējus 

novadam. Kādas teritorijas un ēkas pašvaldība varētu piedāvāt potenciālajiem investoriem. Bija 

tikšanās ar Finanšu ministru, kurš stāstīja par aktuālajiem datiem valsts mērogā, par mūsu 

pašvaldības ekonomiskajiem rādītājiem un to, kāds ir kopējais skats pašvaldībām. 

L. Pīlēģis jautā, kāds ir Jūsu viedoklis par jaunu uzņēmumu piesaistīšanu? Vai ir 

pietiekams darbaspēks un speciālisti? 

A. Āboliņa atbild, ka Talsu novadā bezdarba līmenis ir salīdzinoši zems, līdz ar to nav 

daudz brīvu speciālistu, viņi noteikti būtu jāpiesaista. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis. 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Āboliņš turpina – Finanšu ministrs atzinīgi vērtēja mūsu pagājušā gada apstiprināto 

rīcības plānu, ka tas ir devis nepieciešamo finanšu līdzekļu ekonomiju, lai pašvaldība tiktu laukā 

no finanšu krīzes. Intensīvi tika strādāts pie 2025. gada budžeta izstrādes un apstiprināšanas. 

Deputātiem tika organizētas tikšanās, kur bija iespēja izteikt viedokli un priekšlikumus. 

18. februārī tika apstiprināts 2025. gada budžets. Piedalījās Latvijas Pašvaldību savienības 

Domes sēdē un pieņemšanā pie Valsts prezidenta. Tā bija ikgadējā tikšanās ar visiem 

pašvaldību vadītājiem un otro gadu aktuālākā tēma bija drošība, un ģeopolitiskie notikumi mūsu 

reģionā. 14. februārī Talsu novada pašvaldībā viesojās Saeimas deputāti ar kuriem tika runāts 

par vispārējās izglītības skolu modeli. Deputāta Č. Batņas redzējums, ka valstij jānosaka 

obligātā vidējā izglītība, kas iegūstama, lai jaunieši līdz 18 gadu vecumam būtu nodarbināti un 

izglītotos. Tika runāts, ka ja  vidusskolas posmā kādā skolā ir vismaz 20 bērni, tad ir vērts par 

šo posmu cīnīties un censties saglabāt. Ja bērnu skaits ir zem 20, tad nav saimnieciski šādu 

posmu uzturēt. 

No plkst. 16.04 līdz 16.08 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams K. Kalniņš 

Plkst. 16.06 pievienojas A. Grūbe 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

A. Āboliņš skaidro, ka pēc sarunas secināja, ka tiks gatavots priekšlikums pie skolu 

reformas attiecībā uz lauku skolām, ka vidusskolas posmu būs iespēja saglabāt ja ir vismaz 20 

bērni. 

A. Āboliņš turpina – notika tikšanās ar Ārlietu ministri B. Braži un galvenā ziņa, kas 

jānodod sabiedrībai, ka mūsu valstī tieša militāra apdraudējuma šobrīd nav. Talsos T/C Jāņa 

Centrā notika pasākums Cits Bazārs, kur idejas par uzņēmējdarbību demonstrēja vairāki desmiti 

skolēnu un mācību uzņēmumi. 

A. Pinkens jautā, vai uz marta domes sēdi tiks sagatavots un virzīts jautājums par 

Ētikas komisijas izveidi, un nolikumu? 

A. Āboliņš atbild, ka vadības līmenī šis jautājums tiks pārrunāts. Konkrētu termiņu 

pateikt nevar, bet centīsimies marta mēnesī realizēt. 

No plkst. 16.16 līdz 16.17 Zoom tiešsaistes platformā nav redzams K. Kalniņš 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

20.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

A. Āboliņš, A. Rozenfelds, L. Pīlēģis, A. Kalniņš, A. Pinkens, L. Rollande, A. Šturms, 

L. Skadiņa, I. Romaško 

 

A. Rozenfelds visiem iesaistītajiem vadītājiem un darbiniekiem par paveikto darbu pie 

2025. gada budžeta sastādīšanas saka paldies.  Iepazīstina ar veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu. Informē, ka saistībā ar sporta centru “Akmeņkaļi” uz doto brīdi notiek aprēķinu 

veikšana un pastāv trīs varianti: pārnest esošos granulu katlus no Talsu Galvenās bibliotēkas un 

Talsu Galveno bibliotēku pieslēgt centrālajiem siltumapgādes tīkliem; jauna apkures katla 

uzstādīšana; pieslēgšana Pastendes centrālajiem siltumtīkliem. 

L. Pīlēģis jautā, kāds ir risinājums ar siltuma tīklu sadalīšanu pašā ēkā, jo tika teikts, 

ka kamēr tīkli nav atdalīti, nav jēga izbūvēt granulu katlu? No kāda finansējuma avota tiks 

veikta sadalīšana, budžetā šim mērķim nekas nav ieplānots? 

Plkst. 16.21 aiziet K. Kalniņš 

A. Rozenfelds atbild, ka informāciju precizēs un sniegs atbildi. Finansējums tiks rasts.  

A. Rozenfelds izsaka priekšlikumu, lai komunikācija par izpilddirektora pārskata 

veikto darbu būtu raitāka, lūgums – 24 stundas pirms domes sēdes iesūtīt interesējošos 

jautājumus, lai var sagatavot atbildes ar precīzu informāciju. 

A. Kalniņš jautā, kā risinās situācija saistībā ar bloķēto ceļu Sīkragā? 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

A. Rozenfelds atbild, ka uz doto brīdi iesniegts pieprasījums tiesā, iesniegts prasītais 

paskaidrojums, sīkāka informācija nav. 

A. Pinkens jautā, vai izpilddirektors ir apstiprinājis iestāžu detalizētās ieņēmumu, 

izdevumu tāmes 2025. gadam? 

L. Rollande atbild, ka šobrīd šī darbība ir procesā. Sniedz skaidrojumu kā process 

notiks. 

A. Pinkens jautā, vai amata savienošanas atļauja ir jāprasa jebkuram pašvaldības 

darbiniekam? 

A. Šturms atbild, ka katrs gadījums jāvērtē, bet lielākoties tas attiecas uz valsts 

amatpersonām un iestāžu vadītājiem. 

A. Pinkens jautā, kas šobrīd notiek ar jautājumu par iedzīvotāju padomēm? 

L. Skadiņa atbild, ka jautājums ir izstrādes procesā. Līdz 31. martam jāiesniedz 

noteikumu projekts izpilddirektoram. 

Starp A. Pinkenu un L. Rollandi notiek diskusija par amatpersonu un valsts 

amatpersonu darba algu publicēšanu. 

A. Pinkens lūdz skaidrojumu par 2024. gada budžeta izpildes problēmām. 

L. Rollande sniedz skaidrojumu un informē, ka, lai kļūdas neatkātotos, noteikumos 

tiks paredzēti stingrāki kontroles mehānismi. Tiks izdots rīkojums, ka iestādēm reizi nedēļā 

jāpārbauda noraidītie rēķini. 

Notiek diskusija par 2024. gada budžeta divu kodu pārkāpumiem. 

A. Pinkens lūdz, atsūtīt iepazīties ar pārkāpuma sniegtajiem paskaidrojumiem. 

Starp A. Pinkenu, L. Rollandi un A. Rozenfeldu notiek diskusija par pašvaldības 

nodokļu parādu. 

A. Pinkens lūdz, noskaidrot un sniegt informāciju, kādas nodaļas, un darbinieki 

atbildīgi, lai  pašvaldībai nebūtu nodokļu parādu situācijas. 

A. Pinkens jautā, vai pašvaldībā pastāv iekšējā kontroles sistēma? 

A. Rozenfelds atbild, ka šobrīd vēl nav apstiprināta, jo nepieciešams papildināt ar 

korupcijas nodaļu.  

Plkst. 17.02 aiziet A. Kalniņš 

L. Pīlēģis jautā, kādēļ rēķini tiek ievadīti manuāli ar roku? 

I. Romaško un A. Rozenfelds sniedz skaidrojumu. 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst. 17.10 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 10.03.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 10.03.2025. 

 

 


